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Abstract (en)
[origin: US4797985A] A method of applying a metallic guide band to the body of a projectile having particularly thin walls comprises making fine
particles plastically deformable by heating thereof, and spraying said heated particles at high speed onto a surface section of the projectile body
until a desired layer thickness of the guide band is attained. A projectile body having a circumferential guide band is produced by the method of the
invention. The thin-walled projectile body has a boundary layer region on its exterior which may be roughened and/or deoxidized. The boundary
layer region is formed by an intermediate layer which may be composed of molybdenum, nickel aluminide or nickel oxide and itself has a roughened
boundary layer region on its exterior. This results in a particularly intimate physical bond with the particles of alloy of the guide band. The alloy is
preferably of a CuZn85/15 type and has a porosity of up to 5 volume percent.

Abstract (de)
Zum Aufbringen eines metallischen Führungsbandes auf eine Geschoßhülle insbesondere geringer Wandstärke werden durch voraufgehendes
Erwärmen plastisch verformbare Teilchen des Führungsbandwerkstoffs mit hoher Geschwindigkeit so lange auf den betreffenden
Oberflächenabschnitt der Geschoßhülle aufgespritzt, bis die gewünschte Schichtdicke des Führungsbandes erreicht ist. Der Werstoff 11 der
dünnen Wand der Geschoßhülle weist außenseitig einen aufgerauhten und desoxidierend behandelten Grenzschichtbereich 11a auf. Auf den
Grenzschichtbereich 11a folgt eine Zwischenschicht 12, welche aus Molybdän, Nickel-Aluminid oder Nickeloxid bestehen kann und ihrerseits einen
außenseitigen aufgerauhten Grenzschichtbereich 12a aufweist. Hierdurch wird eine besonders intensive physikalische Verbindung mit den Partikeln
der Legierung 13 des Führungsbandes verwirklicht. Die Legierung wird vorzugsweise repräsentiert durch einen Typ CuZn85/15 mit einer Porosität
von etwa 5Vol-%.
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